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شماره

صفحه

روزنامه

سخنگوی دولت تأکید کرد: هیچ گونه افزایش قیمتی در حوزه نان نخواهیم 
داشت بلکه پرداخت یارانه ها برای نان سنتی اصلاح خواهد شد.

علی بهادری جهرمی دولت در گفت وگو با خبرنگار ایلنا، درباره اینکه گفته 
می شود طرح پایلوت اجرا شده در استان زنجان برای دادن نان به مردم خبر از 
افزایش قیمت این کالا و حتی جیره بندی آن می دهد، گفت: هیچ گونه تغییری 
در حوزه قیمت نان، یارانه نان و مبلغ پرداختی از جیب مردم برای این کالا 

در دستور کار دولت نیست.

سخنگوی دولت تأکید کرد: ما در حال اصلاح در شیوه تخصیص یارانه هستیم 
که آن را هم به شیوه آزمایشی در برخی از استان ها انجام می دهیم.وی ادامه 
داد: از مردم زنجان بپرسید آیا قیمت نان تغییر کرده است؟ آیا مشکلی در 
دسترسی به نان ایجاد شده است؟ آیا تغییری صورت گرفته است؟ هیچ گونه 
قراری مبنی بر این نیست که تغییری صورت گیرد؛ بلکه قرار است پرداخت 
یارانه ها بهینه و نظام توزیعش با حفظ همین پرداخت ها از جیب مردم نسبت 

به خرید نان سنتی اصلاح شود.

نایب رئیس دوم کمیسیون کشاورزی 
معدودسازی  از  انتقاد  در  مجلس 
اصلی  نیت  روزه،  یک  جوجه های 
مرغ  قیمت  افزایش  را  معدوم سازی 
و  بازار  ریختن  هم  به  و  تخم مرغ  و 
تهدید امنیت غذایی مردم دانست از 
کمیسیون  و  مجلس  آمادگی  اعلام 
از  جلوگیری  راستای  در  کشاورزی 

تکرار اقدامات این چنینی خبر داد.
با  عباسی  علیرضا  ایسنا،  گزارش  به 
به  اخیر  روزهای  در  اینکه  به  اشاره 
بهانه کمبود و گرانی نهاده های دامی 
تولیدکننده نما  عده ای  مرغ،  دان  و 
جوجه های  معدوم سازی  به  اقدام 
تصاویر  گفت:  کرده اند؛  یکروزه 
معدوم سازی  بر  مبنی  کلیپ هایی  و 
هزاران قطعه جوجه یک روزه توسط 
مجازی دست  فضاهای  در  افراد  این 
به دست چرخانده می شود تا آرامش 

روحی جامعه را بر هم زده و باعث 
انزجار مردم شود.

این عضو کمیسیون کشاورزی مجلس 
در انتقاد از معدوم کردن جوجه های 
نگاه  از  اقدام  این  گفت:  یکروزه 
دارد.  اساسی  ایراد  اسلامی  و  انسانی 
را  آن  اقتصادی  توجیه  با  نمی توان 
دینی صراحت  کارشناسان  پذیرفت. 
اقتصادی  صرفه  نداشتن  که  دارند 
کشتن  برای  قبولی  قابل  توجیه 
جوجه های زنده نیست و این کشتن 
و معدوم کردن شرعاً حرام است. در 
جهان غرب و نظام سرمایه داری که 
سودآوری در اولویت است اقداماتی 
ریختن  دریا  به  و  جوجه کشی  مثل 
گندم با منافع اقتصادی توجیه می شود 
نمی توان  اسلامی  نظام  در  قطعا  اما 
را  سرمایه داری  نظام  توجیهات  این 

پذیرفت و اعمال کرد.

رئیس کمیسیون برنامه، بودجه، امور 
حقوقی و املاک شورای شهر شیراز:

زیرساخت های حضور و ابراز نشاط 
اجتماعی مردم در شهر مقدس شیراز 

ضعیف است

مهندس شکوهیان شهردار منطقه سه شیراز خبر داد؛
زیباسازی منظر شهری، با آغاز 
کاشت گل های فصلی در سطح  

منطقه سه شهرداری

سیزدهم  دولت  اقدامات  از  برخی  گفت:  مهندسین  اسلامی  جامعه  دبیرکل 
 ۵۷ اساسی حقوق کارگران  بر چه  نشدم که  متوجه  هنوز  است،  نقد  قابل 
درصد افزایش پیدا می کند. عبدالملکی در نماز جمعه می گوید فشاری نیامده 
بیکار خواهند شد کما  از کارگران  بسیاری  است که  این در شرایطی  اما 
اینکه بنده اطلاع دارم بسیاری از کارگاه ها کارگران خود را تعدیل کردند.

به گزارش خبرنگار ایلنا، محمدرضا باهنر، دبیرکل جامعه اسلامی مهندسین 
به  تسلیت  ضمن  خود  خبری  نشست  در  ماه(  خرداد   ۱۶ )دوشنبه  امروز 
مناسبت ایام رحلت امام خمینی )ره( و گرامیداشت یاد مرحوم دعایی گفت: 
دعایی یکی از جوانانی بود که همه زندگی خود را وقف انقلاب کرد، او 

بسیار به سیاست ها و پاشنه آشیل های انقلاب پایبند بود.
براساس  را  خود  کنگره  کرد  تلاش  مهندسین  اسلامی  جامعه  افزود:  وی 
به  را  کنگره  کرونا  دلیل  به  گذشته  دوره  کند.  برگزار  قانونی  زمان بندی 
صورت مجازی برگزار کردیم، نماینده وزارت کشور از نظم و ترتیب این 
جلسه بسیار تعریف کرد و این کنگره به نوعی الگویی برای سایر احزاب 

شد. در دوم تیر پانزدهمین کنگره جام را خواهیم داشت.
باهنر در پاسخ به پرسشی مبنی بر اینکه برخی معتقدند که جراحی اقتصادی 
باید توسط دولت اتفاق می افتاد و تعداد دیگری نظری غیر از این دارند، آیا 
در وضعیت فعلی کشور حذف ارز ترجیحی اقدام درستی بود یا خیر؟ تصریح 
کرد: این سوال بسیار مطرح می شود و هر طرف استدلال های خود را دارند، 
موافقین و مخالفین بر اصل انجام اصلاحات تردیدی ندارند، هدفمند نبودن 
یارانه ها  بود که  این  باعث پول پاشی شد. در دوران رجایی بحث  یارانه ها 
عادلانه توزیع شود. بنده طرفدار این جراحی اقتصادی هستم، استدلالم هم 
این است که در طول این ۳۵ سال هر چه جلوتر رفتیم، کار سخت تر شده 
است.وی ادامه داد: زمان مرحوم هاشمی رفسنجانی تصمیم گرفته شد تعدیل 
اقتصادی در کشور اتفاق بیافتد، جلو رفتند اما در وسط کار متوجه شدیم که 
تورم بی حساب در حال افزایش است به نوعی که رکورد تورم بعد از انقلاب 
در سال ۷۴ با رقم ۴۹ و نیم درصد زده شد. هاشمی سرعت تعدیل اقتصادی 
را به درخواست مجلس کاهش داد اما اگر آن زمان این کار به جلو رفته 

بود، زحمتش خیلی کمتر از حال حاضر بود.
باهنر با تأکید بر اینکه اجرای جراحی اقتصادی توسط دولت سیزدهم بسیار 

فعلی کار را آغاز  اظهار کرد: دولت سیزدهم در شرایط  بوده است،  مفید 
از  قبل  اما  بکشد  طول  ماه   ۵ شاید حدود  قیمت ها  تندی  این  است.  کرده 
۱۴۰۱ حتماً به تعادل می رسیم. کما اینکه قرار شد قیمت این ۴، ۵ قلم کالا 
کنترل شود و بحث این است که قیمت نان به هیچ وجه تغییر نمی کند. امسال 
تصمیم گرفتند گندم را کیلویی ۱۱ هزار و پانصد تومان از کشاورز بخرند 
که درنهایت آرد با قیمت ۱۵ هزار تومانی به نانوا می رسد، از طرف دیگر 
در کشور  در حال حاضر  نانوایی که  تعداد  این  میلیون جمعیت   ۸۰ برای 
وجود دارد، بسیار زیاد است و با ۱۵ هزار نانوایی هم می توان نان این حجم 
از جمعیت کشور را تأمین کرد. در حال حاضر بسیاری از نانوایی ها از طریق 

فروش آرد فعالیت اقتصادی می کنند.
دبیرکل جامعه اسلامی مهندسین همچنین ابراز کرد: در هر صورت برنامه 
کار  می شود،  یاد  اقتصادی  جراحی  عنوان  به  آن  از  که  دولت  اقتصادی 
خطیری است اما مسئله خردمندانه است. دولت بهتر است قدم ها را کندتر 
بردارد که قیمت ها به تعادل برسند. درمجموع اگر مسئله یارانه ها سامان پیدا 
کند، کار بسیار مهمی صورت خواهد گرفت. خدا کند نقدینگی در زمان 
رئیسی ۲، ۳ برابر شود که اگر دولت این کار را کند، بسیار کار بزرگی 

کرده است. لذا در کنار هدفمندی یارانه ها باید فکری به حال تورم کرد.
پیروزی  زمان  از  گرفته  صورت  اقدامات  به  اشاره  با  اصولگرا  چهره  این 
برابر  نیم  و   ۲ گذشته  سال   ۴۰ در  ما  اقتصادی  درآمد  شد:  متذکر  انقلاب 
شده در حالی که در همین مدت مشابه درآمد اقتصادی چین ۳۳ برابر شده 
و  کارمند  میلیون   ۶ امروز  ما  است.  ما  تولید  از  بیش  ما  مصرف  که   چرا 
۴ میلیون بازنشسته حقوق بگیر داریم و تمام پول دولت از مالیات و فروش 
آجر  روی  آجر  برای  پول  اما  می شود  کارمندان  حقوق  صرف  و..  نفت 

گذاشتن نداریم.

راه های  کیفیت  و  توسعه  میزان 
از  یکی  جاده ای  و  مواصلاتی 
برای  زیرساختی  مهم  مؤلفه های 
هر  اقتصاد  و  توسعه یافتگی  سنجش 
کشور است. اثرگذاری این مؤلفه بر 
موارد متعددی از جمله صنعت حمل 
و نقل، صادرات و واردات، بازرگانی 
توزیع،  و  تولید  داخلی، گردشگری، 
است.  غیرقابل انکار  و...  ارتباطات 
خارجی  تحریم های  وضع  طرفی  از 
از  استفاده  بر  دولتمردان  تأکید  و 
داخلی،  توانمندی های  و  ظرفیت ها 
چندان  دو  را  شاخصه  این  اهمیت 

کرده است.
و  راه  وزیر  معاون  صحبت  در 
توجه  جلب  نکته  چند  شهرسازی 

می کند:
راه به عنوان یک زیرساخت حیاتی 
جنبه  از  هم  باید  کشور،  مهم  و 
از  هم  و  باشد  توجه  مورد  نگهداری 
جنبه توسعه. در بحث نگهداری، آن 
طور که معاون وزیر راه و شهرسازی 
گفته، سالانه ۱۶۵ هزار میلیارد تومان 
اما  است  نیاز  راه ها  نگهداری  برای 
سال  در  حوزه  این  اعتبارات  کل 
تومان  میلیارد  هزار   ۱۴ فقط  گذشته 
این  که  اینجاست  سوال  حال  بوده! 
پیامدهایی  چه  کسری،  و  اختلاف 
معاون  گفته های  در  داشت؟  خواهد 
ایمن  و  خوب  خدمات  ارائه  وزیر 
کل  تخصیص  به  منوط  مردم  به 
محقق  بنابراین  شده،  عنوان  اعتبار 
اعتبار  درصد   ۱0 از  کمتر  شدن 
معنی کیفیت  به  نیاز، می تواند  مورد 
و  مردم  به  شده  ارائه  خدمات  پایین 
به خطر  و  ایمنی  افت  آن  از  مهمتر 
باشد.  مردم  جان  و  سلامت  افتادن 
فراموش  نباید  نیز  را  واقعیت  این 
جان  و  سلامتی  به  آسیب  که  کرد 
مردم، خود هزینه های بسیار سنگین 
درمانی، مالی، روحی و سرمایه ای به 
در  باید  که  می کند  تحمیل  کشور 
به  توجه  عدم  از  ناشی  خسارت های 
زیرساخت های حیاتی کشور محاسبه 
وزیر  معاون  که  دیگری  نکته  شود. 
شدن  کوچک  کرده،  اشاره  آن  به 
روز به روز پروژه ها به علت کمبود 
برای  اینکه  از  فارغ  است.  اعتبارات 
جبران کسری بودجه چه باید کرد، 
این  در  مسائل  مهمترین  از  یکی 
دقیق  علمی،  اولویت بندی  وضعیت، 
عمرانی  پروژه های  کارشناسی  و 
اعتبارات  اندک  همین  توزیع  برای 
مسئله  این  حساسیت  است.  موجود 
جمله  به  که  می شود  عیان تر  آنجا 
بعدی ایشان می رسیم که گفته »اگر 
شورای  مجلس  نمایندگان  حمایت 

نمی توانستیم  امروز  نبود،  اسلامی 
این پروژه را کلنگ زنی کنیم«! از 
این جمله، یکی از عواملی که شاید 
مانع اولویت بندی علمی و کارشناسی 
را  می شود  طرح ها  و  پروژه ها 
فشارهای  کرد.  دریافت  می توان 
بسیاری  در  که  ذی نفوذ  اهرم های 
موارد، اولویت ها را جابجا می کند و 

برنامه ریزی ها را تغییر می دهد!
در بخش دیگری از سخنان داریوش 
امانی به مسئله ابلاغ نشدن تخصیص 
دست  از  بابت  نگرانی  ابراز  و  قیر 
رفتن زمان، اشاره شده؛ مسئله اتلاف 
زمان هم از آن جمله مسائلی است که 
در کشور اهمیت چندانی به آن داده 
نمی شود. اگر چه در باور ما ایرانی ها 
وقت طلاست، اما در مسائل مختلف 
و به اشکال گوناگون می بینیم که به 
هم  آن  نمی شود،  داده  اهمیت  زمان 
کننده  تعیین  ثانیه ها  که  جهانی  در 
ناکارآمدی  و  کندی  اما  هستند، 
اتلاف  باعث  اداری،  بروکرواسی 

ساعت ها، روزها و ماه ها می شود!
درصد   ۸0 از  بیش  اینکه  به  اشاره 
روی  کشور  مسافر  و  بار  ترانزیت 
که  است  بعدی  بخش  جاده هاست، 
می کند.  توجه  جلب  خبر  این  در 
بخواهیم  اگر  معتقدند  کارشناسان 
را  بالایی  اقتصادی  رشد  نرخ 
توسعه  نیازمند  کنیم،  هدف گذاری 
زیرساخت های حمل ونقل در کشور 
می دهند  نشان  شاخص ها  اما  هستیم، 
زیرساخت های حمل و نقل ما، هم با 
الزامات دستیابی به نرخ رشدهای بالا 
فاصله  جهانی  استانداردهای  با  هم  و 
برای  دیگر  سوی  از  دارد.  بسیاری 
به  نقل  و  حمل  به  بخشیدن  سرعت 
طی  باید  تجاری،  مقاصد  برای  ویژه 
توسعه  سمت  به  گذشته،  دهه  چند 
نقل  و  حمل  چشمگیرتر  و  وسیع تر 
آماری  اما  می رفتیم،  هوایی  و  ریلی 
نشان  داده  ارائه  وزیر  معاون  که 
می دهد، که در بخش توسعه با نگاه 
عملکرد  هم  جدیدتر  شیوه های  به 
خوبی نداشته ایم و دچار عقب ماندگی 

هستیم.
و  راه  حوزه  وضعیت  بتوان  شاید 
از  یکی  عنوان  به  را  نقل  و  حمل 
به  کشور  حیاتی  زیرساخت های 
داد:  تعمیم  نیز  زیرساخت ها  دیگر 
کمبود بودجه و اعتبارات، ضعف در 
برنامه ریزی و اجرا، ساختار ناکارآمد 
و  عقب ماندگی  کم بازدهی،  اداری، 
فاصله داشتن با شرایط و تکنولوژی 
مشترک  چالش های  احتمالًا  روز، 
و  بخش ها  اکثر  شده  نهادینه  و 

حوزه های زیرساختی کشور است.

نقد و تحلیل خبر
گروه نقد و تحلیل خبر روزنامه طلوع

از هر دری کلامی

بهادری جهرمی سخنگوی دولت:

وحید جعفری زاده
دانشجوی دکترای مهندسی کامپیوتر

انتقاد از عملکرد بانک ها در نسبت مصارف به منابع از مهم ترین مباحث 
مطرح شده در شورای گفت وگو دولت و بخش خصوصی در استان فارس 

بود که تصمیماتی برای بهبود این امر مطرح شد.  
استان  بخش خصوصی  و  پنجمین جلسه شورای گفتگوی دولت  و  پنجاه 
فارس با دستور جلسه های بررسی تأثیر عبور از ارز ترجیحی به ارز نیمایی 
گمرکی  امور  قانون   ۱۱9 ماده  )غ(  بند  احیا  دامی،  نهاده های  تأمین  در 
– صنعتی-  تولیدی  تجهیزات  و  ماشین آلات  واردات  معافیت  درخصوص 
معدنی و کشاورزی از حقوق ورودی در سال ۱۴0۱، پیشنهاد اصلاح قانون 
ماده ۱3 آیین نامه اجرایی قانون موارد خوراکی و آشامیدنی- بهداشتی و 
آرایشی، پیشنهاد اصلاح بخشنامه بکارگیری مسئول فنی جهت عقد قرارداد 
شرکت سفارش گیرنده درخصوص دستورالعمل استفاده از ظرفیت خالی 
و جهت صادرات، پیشنهاد اصلاح مصوبه هیئت وزیران درخصوص تبصره 
با حضور  بند ۸ قانون مواد خوراکی و آشامیدنی- بهداشتی و آرایشی   2
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خصوصی استان در محل استانداری فارس برگزار شد.
بازرگانی فارس،  اتاق  از روابط عمومی  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
بخش  و  دولت  گفت وگوی  شورای  پنجمین  و  پنجاه  در  رازقی  جمال 
خصوصی در استان فارس بیان کرد: تنها سه دهم درصد تسهیلات بانک ها 
در سرمایه گذاری پرداخت شده است که این رقم نزدیک به صفر است و 

باید فشار به بانک ها آورده شود تا این رقم بهبود یابد. 
اطلاعاتی  داریم  آمادگی  سرمایه گذاری  و  بانک ها  حوزه  در  افزود:  وی 
نیز جلسات  موارد  سایر  در  دهیم  ارائه  پیشنهاداتی  و  بانک ها  عملکرد  از 
اختصاصی و کارشناسی برگزار شود تا مشکلات این حوزه برطرف گردد. 
رازقی با اشاره به پایش کسب و کار استان و تغییر جایگاه فارس از رتبه 
۱3 در پاییز 99 به رتبه 3 در زمستان سال گذشته اظهار داشت: امیدواریم 

که این پایش به سمت بهتر شدن وضعیت استان پیش برود. 
وی با اشاره به مهم ترین موانع کسب و کار در استان اضافه کرد: بی ثباتی 
سیاست ها، دشواری تأمین مالی از بانک ها، اخذ مجوزها و موانع اداری و 
از مهم ترین موانع کسب و کار  اولیه  غیرقابل پیش بینی بودن قیمت مواد 

در استان فارس است. د 
رئیس اتاق بازرگانی فارس با اشاره به اینکه درباره دستور کار مرتبط با 
ترجیحی کار  ارز  داد: حذف  ادامه  این حوزه  و چالش های  ترجیحی  ارز 
فوق العاده ای بوده اما طراحان آن انتهای مسیر را ندیدند و در شرایط کنونی 
از خارج  قاچاق کالا  منتظر  آینده  باید در  و  ندارد  توجیه  اصلًا  صادرات 

کشور باشیم. 
رازقی با اشاره به مباحث مطرح شده در جلسه عنوان داشت: برای اینکه 
این مسئله ارز ترجیحی و چالش های مرتبط با آن به ویژه در حیطه کاری 
دامداران حل شود و تا به کلاف سردرگم تبدیل نشده کمیته ای در دفتر 
مصوبه  عنوان  به  نیز  آن  مصوبه  و  شود  تشکیل  اقتصادی  امور  معاونت 

شورای گفت وگو قرار گیرد. 
برای  گمرکی  قانون  احیای  درباره  جلسه  دیگر  دستور  به  اشاره  با  وی 
زمان  از  کرد:  تصریح  تولیدی  تجهیزات  و  ماشین آلات  واردات  معافیت 
انقلاب ورود ماشین آلات تولیدی معافیت سود و عوارض گمرکی داشت 
اما مجلس امسال این قانون را در چنین شرایطی لغو کرده است و پیشنهاد 
اقتصادی  معاون  و  اقتصاد، صمت  وزیر  به  انعکاس  برای  نامه ای  می شود 

رئیس جمهور نوشته شود چون این مسئله به تولید کشور ضربه می زند. 
رازقی افزود: همه جوانب موضوع در لغو این قانون دیده نشده چون اکنون 

میزان استهلاک بر میزان سرمایه گذاری پیشی گرفته است. 
استان  بازرگانی  اتاق  رئیسه  هیئت  راهدار، عضو  یلدا  جلسه  این  ادامه  در 
فارس نیز در این جلسه با ارائه گزارشی از پایش امنیت سرمایه گذاری در 
کشور و استان فارس گفت: با توجه به محدودیت منابع سرمایه تأکید بر 
سرمایه گذاری اهمیت دارد اما امنیت سرمایه گذاری با توجه به متغیرهای 

اقتصادی مانند نرخ ارز و تورم نیز مهم است. 
وی بیان کرد: شاخص امنیت سرمایه گذاری در تابستان گذشته ۶.2۱ از ۱0 
بوده که هر چه به سمت عدد ۱0 باشد امنیت بدتر است البته در مقایسه با 
فصل قبل از آن امنیت بهتر شده و نشان دهنده عملکرد بهتر دولت در تأمین 

امنیت سرمایه گذاری بوده است. 
راهدار اضافه داشت: امتیاز استان فارس نیز در این زمینه ۶.3۶ از ۱0 بوده 

که نسبت به بهار ۱.۵ درصد بهتر شده است. 
 ۱۴00 تابستان  در  دولت  عملکرد  گزارش  این  اساس  بر  داد:  ادامه  وی 
نماگر  میان هفت  از ۱0 نخستین شاخص در  با کمیت 7.7۶ دهم درصد 
مال  و  جان  مصونیت  شاخص  و  نامناسب ترین  که  است  شده  ارزیابی 

شهروندان از تعرض وضعیت مناسبی را در میان شاخص ها دارد.
راهدار عنوان کرد: رتبه استان فارس در هر یک از شاخص ها نشان می دهد 
اقتصاد  ثبات  اجرایی،  رویه های  و  مقررات  پذیری  پیش بینی  و  ثبات  که 
کلان و شفافیت و سلامت اداری و تعریف و تضمین حقوق مالکیت به 

عنوان نامناسب ترین مؤلفه ها شناخته شده است.
وی افزود: همچنین شاخص مصونیت جان و مال شهروندان از تعرض در 

استان فارس در میان سایر استان ها وضعیت بهتری داشته است.
محیط  می شود که  محقق  در صورتی  سرمایه گذاری  اینکه  بیان  با  راهدار 
مناسب و امنیت لازم برای آن فراهم باشد بیان کرد: متاسفانه ما در استان 
به دلیل عدم بهره گیری از منابع بانکی، سرمایه از دست می دهیم که در 
به  بلندمدت  و  ثابت  تسهیلات  نسبت  باید  سرمایه گذاری  امنیت  راستای 

کوتاه مدت باید بیشتر شود تا بهبود امنیت سرمایه گذاری رخ دهد.  
در این جلسه نمایندگان بخش دولتی و خصوصی به بیان دیدگاه های خود 

درخصوص صورتجلسه های مطرح شده پرداختند.
همچنین در این جلسه سه پیش از دستور تصویب تقویم پیشنهادی برگزاری 
جلسات شورا در سال ۱۴0۱ به استناد تبصره ۱ ماده 3 دستورالعمل تشکیل 
و اداره جلسات شوراهای استانی گفتگوی دولت و بخش خصوصی، ارائه 
گزارش پایش امنیت سرمایه گذاری کشور و استان تابستان ۱۴00 و ارائه 

گزارش پایش فضای کسب و کار استان زمستان ۱۴00 مطرح شد.
استانداری  به  و  تهیه  آنها  وضعیت  و  استان  بانک های  عملکرد  گزارش 
مالی  تأمین  برای  اعتبارات  اعطای  شرایط  تسهیل  جهت  تا  گردد  ارسال 

بخش های اقتصادی تدابیری اتخاذ گردد.

و  بخش خصوصی  تعامل  درباره  ایلنا  با  گفت وگو  در  سلاح ورزی  حسین 
مختلف  موضوعات  در  آن  از  قبل  سال های  و    97 سال  در  دولت گفت: 
اقتصادی، اتاق بازرگانی به عنوان نماینده بخش خصوصی سعی کرد نقطه 
نظرات، هشدارها و پیشنهادات خود را به صورت مستمر و مدون به دولت و 
قوای سه گانه منعکس کند. چراکه به موجب قانون؛ اتاق بازرگانی نقشی به 
عنوان مشاور سه قوه هم برای خود قائل است. در این راستا در موضوعات 
مختلفی که مرتبط با مصالح و منافع ملی است از جمله موضوع ارز ۴200 

تومانی، یارانه های پنهان و آشکار و موارد دیگر، مکاتباتی را منعکس کرده 
که همگی در این راستا بوده اند. سلاح ورزی درباره شیوه اجرای حذف ارز 
ترجیحی در کشور گفت: این روند در ایران از چند سال پیش بوجود آمده 
بود، وقتی برای مرغ و گوشت و برای برخی کالاها به تدریج حذف شد. 
نان  برای دارو و  اما  نهاده های دام حذف شده  از  بسیاری  برای  اکنون هم 
همچنان برقرار است، این اقدامات ضمن آن که باید منجر به کنترل تورم و 
تقویت پول ملی شود، باعث برداشتن مالیات مضاعف از جیب مردم نشود.
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